
  

 

   

Ordinær Generalforsamling, tirsdag d. 27. februar 2024, kl. 19.00 (NGG i Cirkelhuset) 

 
0) Velkomst Antony, foreningens formand (FMD), bød velkommen 

Dronefilm af byggeriet for det nye NGG kørte på skærmen i baggrunden. 
1) Valg af referent og di-

rigent. 
 

Keld Jensen, Dirigent (DIR), valgt efter FMD’s introduktion. 
Sætter lige scenen, start med hus nummer ved kommentarer. 
Klavs Weis-Fogh, Referent (REF). 
Dirigenten konstaterer at GF er indkaldt efter reglerne og rettidigt., og der-
med lovligt. 

2) Bestyrelsens årsberet-
ning for det forløbne 
år 

FMD har rundsendt den skriftlige beretning til alle, og vil derfor kun gen-
nemgå de væsentligste punkter, idet det forudsættes at beretningen er ble-
vet læst. 
Tak til bestyrelsen for arbejdet i det forgangne år. Ikke altid enige, men et 
godt konstruktivt samarbejde.  
Gartneraftale er blevet opsagt (egentlig en gensidig aftale), man kunne ikke 
blive enige om prisen for det arbejde, der skal udføres. Tidligere aftale var på 
250kkr og gradvist reduceret til ca. 130kkr. 
Vi har selv lavet legehus for at spare, et godt resultat og en besparelse. 
Et par havedage er blevet afholdt, tilpasning af arealerne pågår fremover, og 
til en lavere takst end med en gartner (Gottlieb). Paradisæbletræerne er ikke 
blevet passet og kræver yderligere opmærksomhed. 
Sommerfest, 40 års jubilæumsfest, tak for alle bidrag og især til alle deltage-
re. Ca. halvdelen af parcellerne deltog, 12 yderligere ville gerne have været 
med yderligere. Tak til frivilligt arbejde i den forbindelse. 
Vintervedligeholdelse, aftalen er opsagt. Emnet stikker af og kan ikke rigtigt 
kontrolleres. En anden løsning skal findes, hvor vi kan bestemme hvornår der 
skal køres. Ikke besluttes i dag, men måske skal vi selv lave en materielgård. 
Hele budgettet er brugt for 2024 allerede på nær 3kkr. Frivilligt arbejde vil 
kunne hjælpe på en ny løsning. En dyr løsning, hvis vi skal udlicitere opgaven, 
måske en fordobling af kontingentet. 
Dræning af området er blevet indledningsvist undersøgt, men har ikke turdet 
bruge ca. 5okkr på en egentlig undersøgelse (se også under Eventuelt) 
Der var flg. kommentarer til beretningen:  
163 – mht. materielgård: har I undersøgt hvad der er involveret mht. opera-
tører og forsikring. FMD svarer at vi har gjort overvejelsen, men intet er be-
sluttet og alle muligheder er åbne og tingene skal naturligvis undersøges. 
163 mener det vil være bedre med en kontingentforhøjelse. 
111 - vintervedligehold har altid gået op og ned, så det er vel ikke en overra-
skelse, så forstår ikke ideen. Vender tilbage under EVT 
89 – vi skal passe på budgettet, derfor har bestyrelsen handlet og ikke bestilt 
en undersøgelse. Ideen er også for at se på eventuelle alternativer, en ide. 
35 – vedr. afsnit i beretningen om fjernvarme. Varmepumper kræver også 
godkendelser af afskærmning aht. udseendet af bebyggelsen. 
 
 

3) Aflæggelse af årsregn-
skab 

Henrik, kasserer (KAS) – vi kommer ud med et plus, OK?       

Vi har stadig en buffer på ca. 700kkr i vores projektfond. 150kkr på vo-

res kassekredit, så vores økonomi er god. 

Vores udgift til belysning til hovedvejen Christianshusvej betaler vi ikke læn-



  

 

   

gere til. 
Vi er gået i plus, fordi vi har sparet på gartneraftalen og vi har haft glæde af 
frivilligt arbejde fra medlemmer. 
Printer og julefrokost har ”belastet” budgettet en smule. 

◼ Applaus – 
◼ DIR – ingen spørgsmål hvorfor regnskabet er godkendt. 

4) Indkomne forslag 163 – forslag om at vores beplantning bliver genetableret. Motiveret ved at 
der for nogle år siden blev nogle bede genetableret på stamvej 2 ved 111-
115, siden intet sket. Hvornår kommer helhedsplanen? 
FMD – for at anvende projektfonden, skal det op som et GF-forslag og god-
kendes efter reglerne. Planen er at det i stedet bliver lavet under budget-
tet/driften i etaper. 
163 – forstår ikke, at det ikke kan tages fra projektfonden, FMD forklarer 
hvordan reglerne er jf. vedtægterne, som regulerer projektfonden. 
89 – vi skal selvfølgelig have et pænt område, hvis der er nogle som viser ini-
tiativ modtages det gerne, men der er ikke nok frivillige. 
133 – 163 henviste til prøvebede og alt det der dér er plantet har kostet un-
der 50kkr, arbejdet kan laves som frivilligt arbejde. Det ser pænt ud og kan 
være vejen frem. 
Det blev besluttet at trække forslaget tilbage. 
163 – forslag om at fjerne skraldespande som placeres på fællesarealerne. 
Det passer ikke at det er kommunen, der kræver at de står der. Kan det ved-
tages, at de skal stå på egen grund og ikke på fællesarealerne.  
109 – ikke nemt for alle, fx for enlige, ældre personer at flytte på skralde-
spandene.  
163 – min frygt er at man selv kan bestemme hvad man har lyst til at sætte 
på fællesarealerne. 
95 – kan man ikke sige, at de mennesker der ikke har niveauforskelle, skal 
køre dem ind på egen grund? 
131 – jeg sad i bestyrelsen da ordningen blev etableret, jeg går ud fra at 
kommunen HAR givet en dispensation, hvor spandene står ude, så der er vel 
ikke mere at drøfte. 
Det blev besluttet at trække forslaget tilbage. 
177 – forslag om konkret dræning og regnvejrsforanstaltninger, da der er 
meget vådt i området. Meget slemt i år. Forstår, at der arbejdet med pro-
blemet af bestyrelsen, men hvad skal vi gøre, hvis det bliver rigtigt slemt. Der 
skal gøres noget. Det skal undersøges! 
DIR – punktet tages op under EVT for at få en tilkendegivelse fra GF, hvad 
der skal sættes i gang. 
FMD – ja, vi har problemer, allesammen. Kæmpe problem da vi ligger på mo-
ræneler og skal mere end 30m ned for at dræne. 
77 – har tidligere været med til at der blev etableret dræn. Ganske omkost-
ningsfuldt, lokalt op til ca. 70kkr pr opgave. 
Hvad NGG-byggeriet kommer til at betyde, ved vi heller ikke.  
Man kan tjekke sin grunds grundvandsforhold på dingeo.dk  
103 – jeg bor i rækkehus, min hæk står under vand, men min terrasse er fin 
77 – et forslag skal være konkret fx ”foreslår I bruger 100kkr på at undersøge 
dræningsforholdene” 
Forslaget trukket tilbage pga. manglende konkretisering. 
FMD - Forslag fra bestyrelsen om ændring af Adfærdsreglerne . Disse er 



  

 

   

knyttet til deklarationen, som på nogle punkter er noget forældede, fx hol-
der der en stor autocamper og dette står ikke specifikt i deklarationen, da 
autocampere ikke fandtes, da deklarationen blev lavet. Til gengæld nævner 
deklarationen forbud mod parkering af bl.a. last- og fragtbiler samt camping-
vogne. Man kan ikke få en aftale om flytning af autocamperen ad mindelig 
vej. Bestyrelsen beder om en tilkendegivelse fra GF om at visse køretøjer, 
herunder også autocamperen, skal holde på gæsteparkeringen. 133 – havde 
kommentarer vedr. kommunens regler og om hvad der er tilladt og ikke. Var 
også imod forslaget, da autocamperen er for stor til at holde på gæsteparke-
ring, da den rager ud over fortov og dermed er farlig for gående. DIR – præ-
ciserer at forslaget er, om GF kan enes om at etablere enighed om nogle reg-
ler foreningens medlemmer imellem, ikke specifikt om kommunens regler.  
35 – hvad nu hvis vi overtræder reglerne, hvad så? Det kan være, at ham der 
overtræder fællesskabets regler alligevel er ligeglad.  
89 – det handler om at vi kan blive enige om nogle regler og løsninger. 
49 – der findes altså allerede områder hvor en autocamper på 8m kan holde. 
Pladserne findes! 
109 – Det er Eyvind som IKKE vil samarbejde. 
91 – vedr. autocamper, så synes jeg vi skal give en fælles tilkendegivelse, og-
så aht. fremtidige sager. 
163 og FMD – en autocamper er en personbil og man kan ikke gøre noget 
rent lovgivningsmæssigt 
49 – vil gerne have tilføjet at campingvogne i kortere tid må stå der. 
159 – i skal også være venlige, men tror ikke forslaget dur. 
FMD – bestyrelsen fastholder at forslaget skal til afstemning. 133 mener det 
er ulovligt, at færdselsloven derved bliver brudt, og at forslaget ikke skal til 
afstemning. Bestyrelsen tager ansvar for om dette forslag skulle være ulov-
ligt. 
89 - Det præciseres, at forslaget drejer sig om at bl.a. autocamperen bør flyt-
tes om til gæsteparkeringen. 
Der stemmes om bestyrelsens forslag (stemmeseddel nr. 1):  

49 mulige stemmer 
33 for 
11 imod 
2 blanke 
Forslaget er vedtaget 

5) Fremlæggelse af bud-
get og godkendelse af 
det deraf følgende 
kontingent 

KAS fremlagde/gennemgik: 
Ingen kontingentforhøjelse.  
Robotplæneklippere vil koste 75kkr. (leasingaftale) er inkluderet 
Glatføre/snerydningsbudgettet er allerede brugt (på nær 3kkr) 
133 – robotterne til 75kkr er det inkl. etableringsomkostninger. FMD - Strøm 
og målere er ikke med. Driftsomkostninger er ca. 5kkr. Der er entreret med 
nogen som skal klippe græsset hvor robotterne ikke kan køre. 
103 – en detalje, der er aldrig nogen som spiller fodbold, så hvad skal vi med 
forsikringerne.  
35 – hvad gør man med grene vs. robotklippere. FMD det skal der jo selvføl-
gelig ordnes.  
49 – hvis jeg nu kom med 700kkr hvad kunne jeg så få for det? En renteaftale 
kunne reducere underskuddet. FMD - vi HAR fået lavet en aftale til 2,6% for 
500kkr. 



  

 

   

111 – vil vores robotplæneklippere være forsikrede? FMD – JA. 
95 – kan robotplæneklipperne tåle meget vand, FMD – ja, og vi kan styre det 
bedre end med en evt. gartner. 
89 – vi har fået flere tilbud/alsidigt input før valget er truffet. Også godt mht. 
støj. 
Budgettet er vedtaget (med applaus). 
 

6) Valg af bestyrelses-
medlemmer og sup-
pleanter   
 

FMD Mærsk, Andre Dupont og Henrik Lange er alle på valg. Og villige til gen-
valg. 
 
91 - Daniel Asmussen - stiller op for at få indsigt og gøre en indsats. 33 år, 
gift med Trine nylig tilflytter, 2 børn, begejstret for området generelt. Vil 
gerne have indflydelse og føler at have noget at bidrage med. Kommer fra 
lejebolig. Har ikke noget ønske om at skubbe nogen ud, og vil være tilfreds 
med at være suppleant. 
Bestyrelsen fortsætter og Daniel Asmussen tiltræder som suppleant sammen 
med Kim Dyhring, der genvælges. 
Ingen afstemning nødvendig.  Alle er enige. 

7) Valg af intern revisor 
og revisor 

Peter Hegermann Lindecrone, intern revisor, er villig til genvalg, 
Beierholm ekstern revisor ditto - 
Begge valgt med applaus. 

8) Eventuelt. 
 

157/Leif – orienterer om det nye NGG-byggeri og fortæller om udviklingen. 
Dræn vil blive etableret af entreprenøren/Wihlborg for NGG, og dette vil 
hjælpe Christianshusvej. 
FMD anmoder om at få en tilkendegivelse om bestyrelsen skal bruge op til 
50kkr på at få undersøgt dræning af området.  
157 – synes det skal vente til NGG byggeriet er færdigt. 
7-8 er for, langt flere vil gerne have, at der ventes. 
FMD om materielgården, det er foreslået og var nogle tanker vi vil undersø-
ge videre, men punktet er blot til orientering. 
35. fællesarealer og grundskyld, har bestyrelse undersøgt dette.  – FMD Be-
styrelsen vil undersøge, men har først hørt om det i går.  
35 - kloak og regnvand løber i 2 separate ledninger 
49 - fibernet, skal vi undersøge dette. 5G er langsommere end COAX. Vil ger-
ne deltage i en undersøgelse.  
25 – fibernet er blevet lagt ind v Skovlyvænget gratis. 
 
DIR og FMD afslutter mødet med tak til deltagere, dirigent og referent. 

 


